
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л  №  77 

 

от извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

 

На 13 януари 2022 г. 

 

 

Днес,  13 януари 2022 г., от 9,30 ч.  дистанционно чрез платформата 

CISCO Webex Meeting на Столична община се проведе извънредно заседание на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

 

Заседанието беше открито в 9.30 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Здравейте, колеги! 

Откривам извънредното заседание на Комисията по финанси и бюджет.  

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси и 

бюджет беше установено, че към началото на заседанието 13 общински съветници -  участват онлайн 

в заседанието чрез платформата CISCO Webex Meeting, както следва: 

 

1.  Стефан Марков – председател; 

2.  Ваня Тагарева – зам.-председател; 

3. Иван Таков – зам.-председател 

4. Зафир Зарков; 

5. Екатерина Йорданова; 

6. Радослав Абрашев; 

7. Христиан Петров; 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
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8. Борислав Иванов; 

9. Методи Лалов; 

10.  Борис Милчев; 

11. Пеню Пенев; 

12. Петко Димитров; 

13. Михаил Ставрев. 

Поради което,  заседанието може  да бъде проведено. 

Колеги, както сте видели свиках извънредно заседание във връзка с две точки, за които 

нямахме становище към момента на заседанието във вторник. Доколкото разбирам те са спешни, 

свързани са със срокове.  

Заповядайте, ако имате коментари по дневния ред? Няма. 

Предлагам да гласуваме дневния ред. 

Има ли „против“? Няма.  

Има ли „въздържали се“? Няма. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Борис Милчев За 

11. Пеню Пенев    За 

12 Петко Димитров За 

13 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Дневният ред се приема.  

Благодаря. 

Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред. 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ВК08-16803/16.11.2021 г. относно 

кандидатстване на район „Подуяне“-СО по Програма „Красива България“, мярка М01 „Подобряване 

на обществената среда в населените места“ с проект „Конструктивно-възстановителни работи и 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9021-%D0%92%D0%9A08-16803-%D0%9C%D0%B8%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0.pdf/15d610a3-d4a5-4155-b6eb-1ff114414645
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внедряване на мерки за повишаване на енергийната ефективност на сградата на читалище „Васил 

Левски“, бул. „Ботевградско шосе“ № 50, с ИН 68134.614.266.1, кв.87. УПИ І-за читалище, м. 

„Ботевградско шосе-рамка“  по плана на гр. София, район „Подуяне“, придружен със становище вх. № 

СОА21-ВК08-16803/1/11.01.22 г. с вносител: Ева Митова – кмет на район Подуяне 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно кандидатстване на район „Подуяне“-СО 

по Програма „Красива България“, мярка М01 „Подобряване на обществената среда в населените места“ 

с проект „Конструктивно-възстановителни работи и внедряване на мерки за повишаване на 

енергийната ефективност на сградата на читалище „Васил Левски“, бул. „Ботевградско шосе“ №50, с 

ИН 68134.614.266.1, кв.87. УПИ І-за читалище, м. „Ботевградско шосе-рамка“  по плана на гр. София, 

район „Подуяне“, придружен със становище вх. № СОА21-ВК08-16803/1/11.01.22 г. 

Госпожа Митова се извини за миналото отсъствие и каза, че и днес няма да може да се 

включи, има ли представител на вносителя? 

ПЕТЪР МИТЕВ – зам.-кмет на район Подуяне: Да господин председател. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Ще помоля накратко да докладвате  точката.  

ПЕТЪР МИТЕВ – зам.-кмет на район Подуяне: Програма „Красива България“ е 

отправила публична покана за набиране на проекти чрез мярка М01 и М02, като по мярка М01 се 

финансират СМР в сгради или самостоятелни обекти в тях, които са за обществено ползване. 

Допустимите кандидати по тази мярка са общините и за да се възползват от възможностите за 

финансиране, които предлага програмата район „Подуяне“ е подготвил проектни предложения за 

кандидатстване за СМР, като проекта е за конструктивно-възстановителни работи и внедряване на мерки 

за повишаване на енергийната ефективност в сградата на читалище „Васил Левски“, като сградата е 

публична общинска собственост и ремонтните работи предвидени в проектното предложение обхващат 

подмяна на дограма, топлоизолация на покриви и фасади, ремонт на покрив, подмяна на осветителни 

тела и строително конструктивни дейности.  

При реализиране на тези мерки съществено ще се подобри сградата и ще се приведе в по-

добри показатели за безопасност от пожар, хигиената ще се повиши. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, предлагам да останете на разположение за 

въпроси. 

Докладът е на разположение на колегите той е стандартен, като ние сме гледали и други 

такива доклади. 

Колеги, заповядайте, ако имате въпроси по доклада? Няма. 

Предлагам да преминаваме към гласуване . Запознали сте се със становището, това което 

ни касае нас като комисия е осигуряването на съфинансиране по този проект, като имаме становище 

от заместник кмет Дончо Барбалов. 

На основание становище вх. №СОА21-ВК08-16803/1/11.01.2022 г. от Д. Барбалов – зам.-

кмет на СО предлага следното изменение: 

Да се промени съдържанието на т. 2 както следва: „При одобряване на проекта по т.1 

възлага на кмета на район „Подуяне“ да внесе доклад с искане за съфинансиране  в размер на 125 

604,65 лв. /сто двадесет и пет  хиляди шестстотин и четири лева и 65 ст./ с ДДС до Съвета за 

управление на СОПФ“.  

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9021-%D0%92%D0%9A08-16803-%D0%9C%D0%B8%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0.pdf/15d610a3-d4a5-4155-b6eb-1ff114414645
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Обръщам внимание, тъй като съм ангажиран и с  Фонда, че внасянето по принцип на 

доклад по никакъв начин не ангажира Фонда да го одобри и да го финансира. Но така или иначе не 

възразявам да се съобразим със становището на господин Барбалов, и ако спечелите проекта ще трябва 

допълнително и в СУСОПФ и в Комисията по финанси да гледаме това финансиране. 

Колеги, имате ли коментари или някакви становища? Няма.  

Предлагам да гласуваме с изменението, което предлага господин Барбалов. Бях длъжен да 

направя уточнението, което направих за да няма неразбиране след време.  

Колеги, преминаваме към гласуване.  

Моля, тези от вас, които са „против“ да го заявят? Няма. 

Има ли „въздържали“ се? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения  проект за решение с направеното изменение 

от Д. Барбалов – зам.-кмет на СО,  да се промени съдържанието на т.2 както следва: „При одобряване 

на проекта по т.1 възлага на кмета на район „Подуяне“ да внесе доклад с искане за съфинансиране  в 

размер на 125 604,65 лв. /сто двадесет и пет  хиляди шестстотин и четири лева и 65 ст./ с ДДС до Съвета 

за управление на СОПФ“.  

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Борис Милчев За 

11. Пеню Пенев    За 

12 Петко Димитров За 

13 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Преминаваме с разглеждане на точка 2 от дневния ред. 

По т. 2 от дневния ред:   относно даване на съгласие за кандидатстване по Проект 

„Красива България“, мярка 02 „Подобряване на социалната инфраструктура“ и разрешаване на 

необходимите средства за съфинансиране на проект за извършване на мерки за енергоспестяване – 

„Топлинно изолиране на външни стени и частична подмяна на дограма в 162 ОбУ „Отец Паисий“, кв. 

Ботунец, район „Кремиковци“, Столична община, придружен със становище вх. № СОА21-ВК08-

18190/1/11.01.22 г.  с вносител: Лилия Донкова – кмет на Кремиковци 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх.№ СОА21-ВК08-18190/10.12.2021 г.  относно 

даване на съгласие за кандидатстване по Проект „Красива България“, мярка 02 „Подобряване на 

социалната инфраструктура“ и разрешаване на необходимите средства за съфинансиране на проект за 

извършване на мерки за енергоспестяване – „Топлинно изолиране на външни стени и частична подмяна 

на дограма в 162 ОбУ „Отец Паисий“, кв. Ботунец, район „Кремиковци“, Столична община, придружен 

със становище вх. № СОА21-ВК08-18190/1/11.01.22 г. 

Госпожо Донкова, на линия ли сте?  

ЛИЛИЯ ДОНКОВА – кмет на район „Кремиковци“: Господин председател, на линия 

съм. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте да представите накратко доклада, въпреки, че 

той е стандартен. 

ЛИЛИЯ ДОНКОВА – кмет на район „Кремиковци“: Уважаеми господин председател, 

уважаеми дами и господа общински съветници, депозирали сме в Общинския съвет доклад и проект 

на решение за даване на съгласие за кандидатстване по проект „Красива България“ и осигуряване на 

съфинансиране по мярка 02, като мярката допуска да бъдат включени училища и изобщо социална 

инфраструктура. 

Става въпрос за 162 ОбУ „Отец Паисий“, което е разположено в кв. „Ботунец“ и това е най-

голямото населено място на територията на район „Кремиковци“ и в това училище се обучават деца от 

различни етноси, мюсюлмански, ромски и християнски. Обучават се в абсолютен социален мир. Преди 

години предложихме да бъде направено училище обединено, защото част от тези деца налагайки се да 

излизат извън квартала отпадаха изцяло от образователната инфраструктура и поради тази причина 

решихме, че по-добрият вариант е поне училището да стане обединено, тоест да учат децата до 10 клас, 

за да може да си осигурят поне едно професионално обучение, което да им дава по-добър старт в 

живота. 

Училището е проектирано през 1970 година, изградено е през 1973 година и от тогава 

досега са правени някакви много минимални козметични ремонти. Налага се наистина да бъде 

извършено саниране на сградата, както и частичната промяна на дограмата. Фасадата е абсолютно 

амортизирана, пада, рони се, опасна е за преминаващите деца, учители и гости и поканата от „Красива 

България“ ни даде възможност да кандидатстваме и в случай, че бъдем одобрени да бъде осигурено 

финансиране, както от „Красива България“ така и в по-голямата си част от бюджета на Столична 

община, за да бъде извършен ремонта на това училище и да бъде във вид, който е годен за ползване и 

не е опасен за децата, учители и преминаващи гости на училището. 

Благодаря Ви, ако имате въпроси съм на линия да отговоря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Колеги имате ли въпроси? Няма. 

Тук отново имаме становище от господин Барбалов, което е сходно.  

На основание становище вх. №СОА21-ВК08-18190/1/11.01.2022 г. от Д. Барбалов – зам.-

кмет на СО предлага следното изменение: 

 Да се промени съдържанието на т. 4 както следва: „Възлага на кмета на район 

„Кремиковци“ да внесе доклад с искане за съфинансиране  в размер на 259 467,57 лв. с ДДС /двеста 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9021-%D0%92%D0%9A08-18190-%D0%94%D0%BE%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0.pdf/47822ba2-e7c9-4d94-aa8e-143374ae4f60
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петдесет и девет  хиляди четиристотин шестдесет и седем лева и петдесет и седем ст./ до Съвета за 

управление на СОПФ“ 

Тук коментара ми е идентичен, напомням и на колегите съветници, на колегите от Фонда, 

и на гражданите, които ни служат, че приоритетно разглеждаме искания след като има реализирани 

продажби от съответните райони, така че молбата ми е и към вносителите, които внасят доклади, или 

които ще внасят просто да имат това предвид. 

Колеги, имате ли коментари? Няма. 

Предлагам да преминаваме към гласуване със съответното изменение. 

Моля, тези от вас, които са „против“ да го заявят? Няма. 

Има ли „въздържали“ се? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения  проект за решение с направеното изменение 

от Д. Барбалов – зам.-кмет на СО,  да се промени съдържанието на т.4 както следва: „Възлага на кмета 

на район „Кремиковци“ да внесе доклад с искане за съфинансиране  в размер на 259 467,57 лв. с ДДС 

/двеста петдесет и девет  хиляди четиристотин шестдесет и седем лева и петдесет и седем ст./ до Съвета 

за управление на СОПФ“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Борис Милчев За 

11. Пеню Пенев    За 

12 Петко Димитров За 

13 Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Предлагам да се присъединим колеги към становището на Комисията по европейски 

програми, която също е приела този и предния доклад. 

Мисля, че завършихме дневния ред. 

Заповядайте, ако имате други коментари или въпроси? Няма. 

Закривам заседанието.  

Благодаря ви. 

Успешен ден! 
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Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната комисия 

по финанси и бюджет закри заседанието в 9.45 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 13.01.2022 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 /Главен експерт/ 

Председател на постоянната                /п/ 

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ      СТЕФАН МАРКОВ 

                                                   [дата на подписване] 

Зам. председател на 

 постоянната комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                        

               /п/ 

     ВАНЯ ТАГАРЕВА      

                     [дата на подписване] 

 

Зам. председател на 

 постоянната комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                        

            /п/ 

      ИВАН ТАКОВ 

                 [дата на подписване] 

 


